
Oдговор Фармацеутскe коморe Републике Српске на питања везана за цијене услуге обраде рецепта

По информацијама добијеним од колега, у Дневнику БНТВ 15.12.2019. емитован је
прилог у коме бивши министар здравља Станић износи паушалне тврдње да цијене
лијекова у Републици Српској зависе од услуге обраде рецепта. (више на линку: https://
www.rtvbn.com/3973672/obrada-recepta-kostala-558-miliona-maraka
).
Фармацеутска комора је тим поводом упутила допис РТВ БН који можете прочитати на
линку: Одговор за РТВ БН 1651/19

Новинар Стефан Благић портала Моја Хереговина упутио је ФКРС питања везана за
е-рецепт и накнаду обраде рецепта. 
Питања можете погледати на линку: Питања новинара Стефана Благића, а одговор
Фармацеутскe коморe Републике Српске доступаn је 
Одговор новинару Стефану Благићу 1707/19
.  
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